
Marselisborg Gymnasium  
Den 31. maj 2023  

  

  

  

  

  

  

  

Referat af Bestyrelsesmøde  
  

  

 

torsdag den 25. maj 2023 kl. 16:00 Kirstens kontor 

  

  

Dagsordenen omfatter:  

  

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt 

 

2. Godkendelse og underskrift af referat (bilag a) 

Godkendt 

 

3. Meddelelser  

Skolen er i en proces med relativt mange ansættelser. Disse er dog blevet 

begrænset af kapacitetsfastsættelsen. 

 

4. Kapacitet og økonomi 

Skolen har fået en yderligere kapacitetsbegrænsning til 8 klasser i næste skoleår. 

Det er svært at vide, om kapacitetsbegrænsningerne vil fortsætte de næste år, 

men desværre er der nok en risiko for, at vi skal ind i 3 år med kun 8 klasser på 

hver årgang. Man diskuterede rimeligheden i kapacitetsfastsættelsen og 

muligheden for at arbejde politisk for at ændre denne i de kommende år. KS vil 

fremskaffe tal for f lytninger i Århus, når disse offentliggøres og dele med 

bestyrelsen. Der er en formodning om, at mange elever fra Marselisborg sendes 

til HHX som elevernes andenprioritet i stedet for på Viby Gymnasium, som 

kapacitetssænkningen skulle hjælpe. KS vil fremskaffe data for hvor mange der 

kommer på HHX, som konsekvens af kapacitetsbegrænsningen på STX i Aarhus. 

På bestyrelsesmødet i september fremlægges økonomiske fremskrivninger for 

forskellige scenarier, så diskussionen om økonomi kan starte i god tid i efteråret.  

 

5. Opfølgning på proces med HumanAct 

Erik redegjorde for processen med HumanAct. Med udgangspunkt i den foreløbige 

rapport vedtog bestyrelsen at iværksætte en genopretningsproces som foreslået 

af HumanAct. Bestyrelsen bemyndigede et udvalg bestående af Thomas Lund, 

Erik Østergaard, og Kirsten Skov til at lave en nærmere aftale med Søren Braskov 

omkring det nærmere forløb. 

 

6. Kvalitetssikring. Nyt forslag til kvalitetssikringsplan (bilag b) 

Forslag til kvalitetssikringsplan blev vedtaget. 

 



7. Eventuelt 

Kalenderinvitationer i Google 

 

Bilag: 

a. Referat280323 

b. Forslag til ny kvalitetssikringsplan 

 

 

 

 

 

  


